
Møteprotokoll
Utvalg: Kvænangen kommunestyre
Møtested: Kommunestyresalen, Kommunehuset
Dato: 23.10.09
Tidspunkt: 0900 – 1230.

Følgende faste medlemmer møtte:
Navn Funksjon Representerer
John Helland Leder Høyre/Kristelig Folkeparti
Liv Reidun Olsen Medlem Høyre/Kristelig Folkeparti
Ole Josefsen Medlem Høyre/Kristelig Folkeparti
Irene Kaasen Medlem Høyre/Kristelig Folkeparti
Jenny Fyhn Olsen Medlem Høyre/Kristelig Folkeparti

Ann Sissel Emaus Medlem Arbeiderpartiet
Kjell Kr. Johansen Medlem Arbeiderpartiet
Liv Karin Olset Medlem Arbeiderpartiet

Aud Tove Tømmerbukt Medlem Fremskrittspartiet

Astrid Kvangarsnes Medlem Sosialistisk Venstreparti

Anne Gerd Jonassen Medlem Kystpartiet

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:
Navn Funksjon Representerer
Ivar Henning Boberg Medlem Arbeiderpartiet
Jan Inge Karlsen Medlem Arbeiderpartiet
Tryggve Enoksen Medlem Sosialistisk Venstreparti
Jan Helge Jensen Medlem Kystpartiet

Følgende varamedlemmer møtte:
Navn Møtte for Representerer
Geir Skåre Jan Helge Jensen Kystpartiet
Jan Gunnar Kaino Tollefsen Tryggve Enoksen Sosialistisk Venstreparti

Merknader: Ingen.

Fra administrasjonen møtte:
Navn Stilling
Liv-Wigdis Smith Rådmann
Bjørn Ellefsæter Kontorsjef

Underskrift: Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i 
møteboka, er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet.

______________________ ______________________ _______________________
 John Helland, ordfører  Geir Skåre  Ann Sissel Emaus



 Saksliste

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr
PS 2009/43 Gjennomgang av status ved pågående verneplan-

og planprosesser
2009/8996

PS 2009/43 Gjennomgang av status ved pågående verneplan- og 
planprosesser

Rådmannens innstilling
Referatet fra de aktuelle foredrag og debatter i kommunestyret, legges ved den videre 
saksbehandlingen til uttalelser til verneplanen og i det videre arbeidet med kommuneplanen.

Saksprotokoll i Kvænangen kommunestyre - 23.10.2009 

Behandling:
Forslag fra kommunestyret: Kvænangen kommune ønsker at lokale kraftlag forsetter å utrede 
mulighetene for bygging av miljøvennlig vannkraft i kommunen herunder forholdet til 
nåværende vernebestemmelser. Kommunestyret ber administrasjonen utrede spesielt, 
muligheten for en skånsom utbygging av Badderelva, der kommunen er grunneier. 
Forslaget fra kommunestyret ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Referatet fra de aktuelle foredrag og debatter i kommunestyret, legges ved den videre 
saksbehandlingen til uttalelser til verneplanen og i det videre arbeidet med kommuneplanen.
Kvænangen kommune ønsker at lokale kraftlag forsetter å utrede mulighetene for bygging av 
miljøvennlig vannkraft i kommunen herunder forholdet til nåværende vernebestemmelser. 
Kommunestyret ber administrasjonen utrede spesielt, muligheten for en skånsom utbygging av 
Badderelva, der kommunen er grunneier.


